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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AS TF JU DNE 21. 2. 2024 

Přítomni (bez titulů): H. Donéeová, J. Fošum, M. Klapetek, K. Mašková, J. Pavelčík, V. Suchomelová, 

S. Suda, H. Zbudilová, V. Zvánovcová, T. C. Havel (přítomen od 13:04), B. Landová, M. Ehrlichová 

(přítomna od 13:04) 

Hosté (bez titulů): M. Opatrný 

 

Průběh jednání: Úvodního slova se ujal místopředseda AS TF JU J. Pavelčík. Zahájil zasedání, 

konstatoval usnášeníschopnost s ohledem na přítomnost deseti senátorek a senátorů, představil 

program zasedání a vyzval k jeho schválení: 

1. Vyjádření k záměru děkana jmenovat proděkany TF JU pro období 2024-2028 

2. Projednání přípravy věcného záměru NMgr. PVČ 

3. Různé  

Hlasování o programu: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0.  

Program jednání byl jednohlasně schválen.  

J. Pavelčík předal slovo M. Opatrnému. 

1. Vyjádření k záměru děkana jmenovat proděkany TF JU pro období 2024-2028 

M. Opatrný okomentoval materiály dodané AS TF JU. Všichni kandidáti na proděkanské funkce 

s návrhem souhlasili. Na funkce statutárního zástupce děkana a proděkana pro digitalizaci a rozvoj 

byl navržen A. Mackerle. T. Machula byl s ohledem na své dosavadní zkušenosti navržen na funkci pro 

děkana pro vědu. Proděkankou pro zahraničí by se měla stát dosavadní senátorka AS TF JU V. 

Suchomelová. Na novou funkci proděkana pro vnitřní hodnocení byl navržen V. Ber. Proděkankou pro 

studijní záležitosti by se měla stát L. Kolářová. Počet proděkanů se oproti stávající situaci zvýší o 

jednoho, což M. Opatrný vysvětlil potřebou rozdělit práci mezi více osob s ohledem na další 

akademické povinnosti. J. Pavelčík otevřel k návrhu diskuzi, do které se žádný ze senátorů nepřihlásil. 

J. Pavelčík navrhl formulaci, že „Senát AS TF JU se vyjadřuje kladně k záměru děkana jmenovat 

proděkany TF JU pro období 2024-2028.“ 

Hlasování o formulaci: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0.  

 

2. Projednání přípravy věcného záměru NMgr. PVČ 

J. Pavelčík předal slovo S. Sudovi, který je garantem NMgr. studijního programu PVČ. S. Suda 

upozornil, že se jedná o prodloužení stávající akreditace. Reaguje se na požadavky Národního 

akreditačního úřadu, aby byl studijní program více pedagogicky zaměřen. Druhá linie studia je 

plánována spíše filosoficko-teologická. Díky tomu je možné využít odborné impulzy ostatních 

studijních programů na TF JU. 
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J. Pavelčík otevřel k bodu programu diskusi. M. Opatrný poukázal na skutečnost, že je jedná o 

reakreditaci. S. Suda vysvětlil, že již v minulosti se v rámci studijního programu přesouval důraz od 

kvantitativního (sociologie) ke kvalitativnímu výzkumu (pedagogika). M. Ehrlichová položila dotaz na 

skladbu užšího týmu.  

J. Pavelčík navrhl hlasovat o formulaci, že: „Senát AS TF JU se vyjadřuje kladně k Věcnému záměru 

žádosti o akreditaci studijního programu NMgr. PVČ“. 

Hlasování o formulaci: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0.  

 

3. Různé  

Přihlásila se H. Zbudilová s informacemi o plánovaném zasedání AS TF JU dne 20. 3. 2024 od 13:00 

hod. Termíny pro duben, květen a případně červen 2024 budou stanoveny po koordinaci termínů KD 

s děkanátem TF JU. 

 

Příští jednání AS povede K. Mašková, zápisem je pověřena B. Landová. Termín zasedání je plánován 

na 20. 3. 2024.  

 

Zapsal: M. Klapetek, 21. 2. 2024  

Ověřil: J. Pavelčík, 21. 2. 2024 

            H. Zbudilová, 28. 2. 2024 


